

မူဝါဒပေါ်လစီ KDB - ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသည့် မှတ်တမ်းများ/ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသည့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများ လူထု၏ သတင်းအချက်အလက်များ သိရှိခွင့်/လွတ်လပ်ခွင့်

Colorado လူထု (ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသည့်) မှတ်တမ်းများ အတ်ဥပဒေ နှင့် Colorado ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသည့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများ ဥပဒေအရ ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့၏ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများနှင့် ဘုတ်အဖွဲ့မှ ပြုလုပ်သည့် အရေးယူဆောင်ရွက်မှုများသည် အများပြည်သူ ပိုင်မှတ်တမ်းရေးရာများဖြစ်ပေသည်။ ထို့ပြင် ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့မှ ၎င်းတို့၏ ကျောင်းများနှင့် ခရိုင်ဒေသ၏ အစီအစဉ်များ၊ ဝန်ဆောင်မှုများ စသည်တို့နှင့် ပတ်သက်သည့် သတင်းအချက်အလက်များအား အများပြည်သူလူထုမှ ရယူနိုင်သော အခွင့်အရေးကို ထောက်ပံ့ပေးထားသည်။ အမျိုးမျိုးသော ကျောင်းများ၊ ဌာနများ၏ စီမံလည်ပတ်မှု၊ ထို့ပြင် ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့၏ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ စသည်တို့နှင့်ပတ်သက်သော သတင်းအချက်အလက်များအား ဖြန့်ဝေရန် ကျိုးကြောင်းသင့်တော်မှုရှိသော အားထုတ်မှုတိုင်းအား ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်သွားရမည်ဆိုသည်မှာ ဘုတ်အဖွဲ့၏ မူဝါဒပေါ်လစီပင်ဖြစ်သည်။

ကျောင်းများ၊ ခရိုင်ဒေသ နှင့်/သို့မဟုတ် ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့တို့မှ ဆောင်ရွက်သည့် လှုပ်ရှားမှုအများစုမှာ အများပြည်သူပိုင် မှတ်တမ်းရေးရာများဖြစ်သည်ဆိုသော်ငြား အချို့သော ကိစ္စရပ်များမှာမူ လျှို့ဝှက်စောင့်ထိန်းရမည်ဖြစ်သည့်အတွက် ဖွင့်ဟ၍ မရနိုင်ပေ။ သို့မဟုတ် ဖွင့်ဟချက်ပြုမှုသည် သက်ဆိုင်ရာ ပြဌာန်းချက်များအတွင်း သို့မဟုတ် ထိုအချက်အလက်များ ထုတ်ပြန်မှုသည် ဥပဒေအရ တားမြစ်ထားချက်အတွင်း သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း လူထုစိတ်ဝင်စားမှုနှင့် ဆန့်ကျင်၍ စောင့်ထိန်းရမည်ဖြစ်သည်။

1. ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသည့် မှတ်တမ်းများ/ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများ

a. ဘုတ်အဖွဲ့၏ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ၊ ဆုံးဖြတ်ချက်များ၊ အဆုံးသတ်မှတ်တမ်းများ၊ နှင့် ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့မှ မွေးစားကျင့်သုံးသည့် မူဝါဒပေါ်လစီများ အစရှိသည့် အားလုံးသည် အများပြည်သူပိုင်မှတ်တမ်းရေးရာများ ဖြစ်ပြီး၊ အဆိုပါတို့နှင့် သက်ဆိုင်သည့် ရေးသားထားသော စာရွက်စာတမ်းမှန်သမျှသည် ကျိုးကြောင်းသင့်တော်သော အကြောင်းကြားချက်အရ၊ သို့မဟုတ်ပါက ချက်ချင်းပင် ၎င်းတို့အားထိန်းသိမ်းထားသည့်နေရာတွင် ရုံးခန်းချိန်များအတွင်း စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုအတွက် ရရှိနိုင်ရပေမည်။ ယေဘုယျအားဖြင့် ပြဌာန်းချက်အရ အလွန်များပြားလွန်ကဲသော မှတ်တမ်းများအား တောင်းဆိုခြင်းများအတွက်မူ အဆိုပါ တောင်းဆိုထားသည့် ဒေတာအချက်အလက်များအား စုစည်းရန်အတွက် အလုပ်ရက် သုံးရက်အား ဘုတ်အဖွဲ့ထံ ခွင့်ပြုပေးထားပေသည်။

b. ထိုနည်းတူပင် ခရိုင်ဒေသအတွင်းရှိကျောင်းများသည် အားလုံးသော လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ၊ ကျောင်းအခြေခံ ဆုံးဖြတ်ချက်များ၊ နှင့် ငွေကြေးသုံးစွဲမှုများ အစရှိသည်တို့ကို အကယ်၍ တောင်းဆိုလာခဲ့လျှင် အထွေထွေ အများပြည်သူလူထု အဖွဲ့ဝင်များထံသို့ ဖွင့်ဟရပေမည်။ ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့မှ ကျောင်းအုပ်တစ်ဦးစီအား ကျောင်း၏ အထူးအစီအစဉ်၊ လှုပ်ရှားမှုများ အစရှိသည်တို့နှင့် ပတ်သက်ပြီး မိဘများ၊ နှင့် လူမှုအသိုင်းဝိုင်းအတွင်းရှိ အခြားသူများထံသို့ သတင်းအချက်အလက်ပေးရန် ရရှိနိုင်သည့် မည်သည့်နည်းလမ်းကိုမဆို အသုံးပြုဖို့ တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ထားပေသည်။

c. အီလက်ထရောနစ် မေးလ် ပေးပို့ကူးပြောင်းမှုများသည် ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့ အီလက်ထရောနစ် မေးလ် မူဝါဒပေါ်လစီ EGAEA တွင် သတ်မှတ်ထားသည့် တိုင်းတာချက်ပါရာမီတာများအရ ဖြစ်သည်။

d. ခရိုင်ဒေသ၏ အမျိုးမျိုးသော ကျောင်းများအတွင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုပြုသည့် ဆုံးဖြတ်ချက်ချသောအဖွဲ့များ၏ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများနှင့်ပတ်သက်ပြီး လူထု၏ သိရှိခွင့်မှာ အရေးပါကြောင်း ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့မှ သတိပြုမိသည်။ CDM တစ်ခုမှ ပြုလုပ်သော တရားဝင် လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအားလုံးအား အဆိုပါ CDM ၏ အဖွဲ့ဝင်များအားလုံးထံသို့ ထို့ပြင် ယေဘုယျအားဖြင့် အများပြည်သူလူထုထံသို့ပါ ရရှိစေမည်ဖြစ်သည်။ CDM များသည် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများနှင့် ဆုံးဖြတ်ချက်များ၏ မှတ်တမ်းများအား ထိန်းသိမ်းရန် လုပ်ငန်းစဉ်များအား အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး၊ အကယ်၍ တောင်းဆိုလာခဲ့လျှင်

သတင်းအချက်အလက်များအား ဖြန့်ဝေသွားပေမည်။ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးရာကိစ္စများပါဝင်နေသည့် CDM တစ်ခုမှ ပြုလုပ်သော လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုမှန်သမျှမှာမူ ဤအထက်တွင်ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်းမှလွဲ၍ မဖွင့်ဟခြင်းဆိုင်ရာအရ ဖြစ်ပေမည်။

e. ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့အနေဖြင့် C.R.S. 24-6-401, et seq တွင် သတ်မှတ်ထားသည်အရ Colorado ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသည့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများ ဥပဒေအား လိုက်နာရန် လိုအပ်ပေသည်။ ဤပြဌာန်းချက်သည် ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့၏ တရားစီရင်မှု လက်အောက်ရှိဌာနများ သို့မဟုတ် အေဂျင်စီများ အပေါ်သို့ သက်ရောက်မှု မရှိသော်ငြား ဘုတ်အဖွဲ့မှ CDM များ အားလုံးထံသို့ အဆိုပါ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသည့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများ ဥပဒေ၏ စိတ်ဓာတ်ထားရှိမှုကို လိုက်နာကျင့်သုံးရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ထားသည်။ ဤသည်နှင့်ပတ်သက်ပြီး အဆိုပြုထားသည့် ဆွေးနွေးချက်အကြောင်းရာအစီစဉ်နှင့်အတူ CDM တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများ၏ အကြောင်းကြားချက်အား ကျောင်းတိုင်းရှိ သတ်မှတ်ထားသော တည်နေရာတစ်ခုအတွင်း အပြည့်စုံ၊ အချိန်မှန်စွာ တင်ပြထားသင့်သည်။ အားလုံးသော CDM အဖွဲ့ဝင်များထံသို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုအား အကြောင်းကြားသင့်သည်။ တစ်ဦးတစ်ယောက်ချင်းစီ CDM ဝင်ရောက်မှုများမှ မွေးစားကျင့်သုံးခဲ့သည့် စည်းမျဉ်းများအရ အများပြည်သူလူထုအား CDM တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုသို့ တက်ရောက်၊ ပါဝင်ရန် ဖိတ်ကြားသင့်သည်။ အောက်ပါ စာပိုဒ် 2 တွင် ဖော်ပြထားသည့် ခေါင်းစဉ်များ၊ သို့မဟုတ် အကြောင်းအရာကိစ္စရပ်များ နှင့်သက်ဆိုင်သည့် ဆွေးနွေးမှုများအတွင်း လူထုပါဝင်မှုကိုမူ ချန်လှပ်ကောင်း ချန်လှပ်ထားပေမည်။

2. အများပြည်သူထံသို့ မရရှိနိုင်သော မှတ်တမ်းများ

ခရိုင်ဒေသမှ ထိန်းသိမ်းမှုပြုသည့် တစ်စုံတစ်ရာသော မှတ်တမ်းများအား လျှို့ဝှက်စောင့်ထိန်းထားမည်ဖြစ်ပြီး၊ အထွေထွေ အများပြည်သူထံသို့ ထုတ်ပြန်မည်မဟုတ်ပေ။ ဤမှတ်တမ်းများတွင် အောက်ပါတို့ ပါဝင်သော်လည်း လိုအပ်စွာ ကန့်သတ်ထားခြင်း မရှိပေ။

a. အဆိုပါ သတင်းအချက်အလက်အား ထုတ်ပြန်မှုမှတစ်ဆင့် ကျောင်းသားတစ်စုံတစ်ဦးအား မည်သူမည်ဝါ ဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ဖော်နိုင်သည့် ကျောင်းသားများဖြင့် ဆက်နွယ်သက်ဆိုင်နေသော မှတ်တမ်းများမှန်သမျှ အားလုံး

b. အောက်ပါတို့အား ထုတ်ပြန်ကောင်း ထုတ်ပြန်သည်မှလွဲ၍

ဝန်ထမ်းများထံသို့ ဆက်နွယ်နေသည့် ခရိုင်ဒေသ ဝန်ထမ်းရေးရာ မှတ်တမ်းများ

- (1) ယခင်က သို့မဟုတ် လက်ရှိ ဝန်ထမ်းများ၏ လျှောက်လွှာ
- (2) အလုပ်ခန့်အပ်မှု သဘောတူညီချက်များ
- (3) အသုံးစရိတ် ခွင့်ပြုချက်များနှင့် အကျိုးအမြတ်ခံစားခွင့်များ အပါအဝင် လျော်ကြေးပေးမှုမှန်သမျှ
- (4) ဆောင်ရွက်ချက် အဆင့်သတ်မှတ်မှုများ/ အဆင့်အတန်းခွဲထားသည့် ဝန်ထမ်းများ သာလျှင်
- (5) အလုပ်ခန့်အပ်မှု ရပ်စဲခြင်းဖြစ်ရပ်သို့ ပေးခြေထားသည့် ပမာဏမှန်သမျှ သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့ထားသည့် အကျိုးအမြတ်ခံစားခွင့်

c. လျှို့ဝှက်စောင့်ထိန်းမှုအား ထိန်းသိမ်းရန် နှင့်/သို့မဟုတ် ဖွင့်ဟခြင်းမပြုရန် ဖယ်ဒရယ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ဥပဒေ နှင့်/သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ သို့မဟုတ် တရားဆုံးဖြတ်မှုများအရ လိုအပ်သည့် အခြားသော မှတ်တမ်းများ။

3. လုပ်ငန်းစဉ်များ

a. C.R.S §24-72204, et seq. အရ လက်ခံရရှိသော တရားဝင် ရေးသားထားသည့် လူထုမှတ်တမ်းများ တောင်းဆိုမှုမှန်သမျှ အား ဌာနများ နှင့်/သို့မဟုတ် ကျောင်းများသည် အထူးစီမံခန့်ခွဲသူ၏ ရုံးခန်းနှင့် တရားဝင်ဝန်ဆောင်မှု၏ ရုံးခန်းသို့ အကြောင်းကြားရ ပေမည်။

b. ဘုတ်အဖွဲ့မှ သတင်းအချက်အလက်များ ထုတ်ပြန်မှုကို တိုက်တွန်းအားပေးထားသော်ငြား၊ သတင်းအချက်အလက်များ တောင်းဆိုမှုသည် ထုထည်ကြီးမားများပြားနေသည့်အခြေအနေ သို့မဟုတ် အကယ်၍ ဟာဒ်ကော်ပီများအား တောင်းဆိုခဲ့၍ ဝန်ထမ်းများ အနေဖြင့် သတင်းအချက်အလက်များအား စုစည်းရန် အချိန်လိုအပ်သည့်အခြေအနေများတွင်မူ ဘုတ်အဖွဲ့မှ မိတ္တူကော်ပီများအတွက် သင့်တော်သော အခကြေးငွေအား ကောက်ခံလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ သို့သော်ငြား အဆိုပါ အခကြေးငွေသည် အမှန်တကယ် ကုန်ကျစရိတ် များထက် ကျော်လွန်ခြင်းရှိမည်မဟုတ်ပေ။ တောင်းဆိုထားသည့် သတင်းအချက်အလက်များ မှန်သမျှအတွက် ပြန်လည်ထုတ်လုပ်မှု ကုန်ကျစရိတ်များအား အကဲဖြတ်စစ်ဆေးရန် အထူးစီမံခန့်ခွဲသူမှ လုပ်ငန်းစဉ်များအား ဖွဲ့စည်းထုတ်ပြန်မည်ဖြစ်သည်။

လက်ရှိကျင့်သုံးမှုအား မွေးစားကျင့်သုံးမှု - ၁၉၉၃ ကုဒ်

မွေးစားကျင့်သုံးမှု - ဧပြီလ၊ ၁၉၉၄

ပြန်လည်စစ်ဆေးမှု - သြဂုတ်လ ၁၆ ရက်၊ ၂၀၀၁

ဥပဒေကိုးကားချက်များ- C.R.S. 22-9-109
C.R.S. 22-32-109 (1)(c)C.R.S. 24-72-
201 et seq.

အပြန်အလှန်ကိုးကားချက်များ- BEDG, ဆွေးနွေးမှုမှတ်တမ်းများ
CBIA, အထူးစီမံခန့်ခွဲသူ၏ အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှုအား လူထု စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု

GBJ, ဝန်ထမ်းရေးရာ မှတ်တမ်းများနှင့် ဖိုင်တွဲများ

JRA/JRC, ကျောင်းသား မှတ်တမ်းများ/ ကျောင်းသားများအပေါ် သတင်းအချက်အလက်များ ထုတ်ပြန်မှု